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Toelichting op de cijfers 2024 
De cijfers voor 2024 laten een positief beeld zien. 

Zoals tijdens de begroting 2025 al is aangehaald lijkt het ledental zich aardig te stabiliseren. Mede 
hierdoor en door wat andere oorzaken hebben we een positief resultaat behaald.  

 

Let op 
• kolom Begroting 2025 is de begroting die in de ALV van 26-11-2025 is goedgekeurd 

• kolom Resultaat 2024 is waarover deze ALV moet worden gestemd 

• kolom Begroting 2024 is in de ALV van 28-11-2023 goedgekeurd.  

• kolom Resultaat 2023 is het resultaat over 2023 dat in de ALV van 23-04-2024 is goedgekeurd. 

Onderstaand worden de belangrijkste posten opgesomd. 

 

Kosten: 

Gebruiksvergoeding en Algemene Kosten 

De grootste uitgavenpost is de gebruikersvergoeding aan de stichting die het clubhuis exploiteert.  

Deze post stijgt mee met de contributieverhoging. Ook is er in de gebruikersvergoeding opgenomen dat 
RRZ 10% van de verhuuropbrengst van de muziekvereniging aan de stichting betaalt i.v.m. extra 

schoonmaakkosten. 

 

Deze speciale uitgaven zijn bijvoorbeeld evenementen als de bus naar Linschoten, evenementen zoals 

lopers en wandelaars in het zonnetje en het seizoensopening feest. Soms staan daar opbrengsten 

tegenover, maar meestal niet. In het algemeen zijn dit zaken die goed zijn voor de binding van de leden 
met de club. Voorheen werden deze kosten opgevoerd onder de Algemene kosten, in  

2024 hebben we deze kosten voor het eerst apart begroot.  

De Linschotenloop was in 2023 een behoorlijke kostenpost. In 2024 waren de uitgaven nog steeds iets 

hoger dan de inkomsten, mede omdat de bus meerdere keren reed. Maar hier tegenover stond dat een 
flink aantal wandelaars mee kon en een iets hogere bijdrage van de leden. 

 

 
 

 

 

Technische commissie Wandelen en Hardlopen 

Hierin zitten de vergoedingen aan trainers voor zowel de reguliere trainingen als de cursussen.  
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Het bedrag aan vergoeding in de begroting is gebaseerd op een percentage (21%) van de contributie bij de 
hardlopers. De wandeltrainers hebben gekozen voor een gezamenlijk diner. 

Aan scholing is een bedrag opgenomen, maar de werkelijke kosten fluctueren nogal per jaar. Dit jaar 

wordt de de begroting voor de vergoedingen aan de hardlooptrainers overschreden vanwege grote 

deelname aan de hardloop-trainersdag van de AU. Ook bij wandelen is er een kleine overschrijding op de 
post scholing/overig.  

Over dit soort uitgaven is altijd overleg tussen het bestuur en de Technische commissie. 
 

 
 

 
 

Opbrengsten: 
Opbrengsten contributies  

De sterke daling van het aantal leden in 2022 is in 2023 tot stand gekomen. 2024 ligt ongeveer op het 

niveau van 2023. Het aantal wandelaars is flink gegroeid en groeit nog steeds iets. Het aantal hardlopers 
stabiliseert zo rond de 220 hardlopers. 

 
 

We streven naar rond de 250 hardlopende leden en van 120 wandelende leden. Dat geeft meer ruimte om 

leuke dingen te doen voor de leden. 
Het aantal georganiseerde fietsers neemt gestaag af, wel wordt er veel gefietst door hardlopers en 

wandelaars maar deze betalen al contributie. 

 

Opbrengsten hardloop- en wandelcursussen 

Er zijn in 2024 alleen in het najaar kennismakingscursussen hardlopen en wandelen gegeven. De 
kennismakingscursus wandelen in het voorjaar had maar enkele aanmeldingen en ging daarom niet door. 

Gezien de animo voor de cursussen in het najaar, zien we dat er behoefte aan is.  

Los van het feit dat de cursussen/clinics geld opleveren voor de vereniging is het ook een opstap voor 
mensen om lid te worden van de vereniging. Het is wel lastig om 2 hardloopcursussen én een Geuzenclinic 
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te organiseren omdat er simpelweg niet genoeg beschikbare trainers voor zijn. In iets mindere mate geldt 
dit ook voor de kennismakingscursus wandelen. 

 

 
 

 

Overige opbrengsten 

In 2024 is het clubhuis vaak verhuurd. Met name de muziekvereniging Buytenrode als vaste huurder zorgt 
voor extra inkomsten. Maar ook het aantal keren verhuur i.v.m. feesten is fors hoger dan afgelopen jaren.  

Sponsorinkomsten blijven wat achter doordat we in 2023 enkele eenmalige sponsoren hadden die we in 

2024 niet hadden. Bij de begrotingsbehandeling hadden we ingeschat dat we de begroting 2024 niet 

zouden halen, maar uiteindelijk is dat toch gelukt. Voor 2025 is deze post voorzichtig ingeschat. 
 

De rente-inkomsten betreft met name rentevergoeding voor de lening die RRZ aan de stichting Eswaz 

heeft verstrekt.  

 

 
 

 

Evenementen 
De van Rijn 3 Plassenloop voorziet duidelijk in een behoefte. Deelnemersaantallen wisselen nogal, maar 

het brengt een gestage stroom geld binnen voor de vereniging. Ook zijn we erg blij met van Rijn als 
sponsor voor de 3Plassenloop.  

 

De Geuzenloop en Wandelen is in 2024 weer een groot succes gebleken. Voor de club een positief 
resultaat van bijna 1300 euro, plus daarnaast nog wat andere inkomsten. De uitgaven waren hoger dan 

andere jaren, met name door extra uitgaven omdat het een jubileumeditie was. 

 

Er is besloten om de Geuzenwandeltocht apart te vermelden, en met reden. Deze organisatie heeft in 
2024 een positief resultaat van bijna 1000 euro geboekt. Het totale positieve resultaat is bijna 3000 euro, 
maar er is besloten om dit te verdelen tussen het goede doel, Sportief Wandelen Zoetermeer en RRZ. 

In de begroting voor 2025 is vooralsnog van een saldo van 250 euro uitgegaan. 

 

Aan het goede doel van de Geuzendag is dit jaar 2500 euro uitgereikt, ook dat is een recordbedrag. 
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De evenementen worden over het algemeen conservatief begroot. Maar in de praktijk leveren ze vaak wat 
meer op en deze extra opbrengsten geven dan net wat meer ruimte om geld uit te geven voor zaken die 

wellicht anders niet zouden kunnen. Door de evenementen zitten we net wat ruimer in onze jas en ze 
geven naamsbekendheid aan de vereniging. 

 

Tijdens de begrotingsbehandeling is aangegeven dat er geen subsidie voor de Geuzendag zou komen in 

2025. Echter eind december kregen we bericht dat er toch 2500 euro beschikbaar was, mits we per direct 
een factuur zouden sturen. Dit bedrag is ondertussen ontvangen, zie toelichting op de balans. 
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SAMENVATTING EN TOTAAL 
 

 
 

Verklaring op hoofdlijnen begroting 2024 vs. werkelijkheid 2024 

2024 was een heel gunstig jaar voor RRZ. Het begrootte resultaat is met bijna 8000 euro overtroffen. 

 

Enkele hoofdpunten zijn 

Geuzenloop: 10.200 euro hogere kosten, maar bijna 11.750 hogere inkomsten. Per saldo 1.500 positief 

Geuzenwandel: kosten zoals begroot, opbrengsten bijna 1.000 euro hoger. Per saldo 1.000 positief 

Algemene en Speciale uitgaven: 1.800 euro lagere uitgaven 

TC wandelen en hardlopen: 1.200 euro lagere uitgaven 

Contributie wandelen en hardlopen: 1.000 euro meer inkomsten 

Sponsoring en verhuur: 1.800 euro meer inkomsten 

Cursussen: 850 euro minder inkomsten 

 

 

Balans eind 2024 en toelichting 
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Toelichting enkele punten 
• Sinds 2023 staat de lening die is verstrekt aan de Eswaz op de balans. Hiermee is de hypotheek die de 

stichting had bij de ABN afgelost. 

 

• Het saldo op de bankrekening is toegenomen t.o.v. begin 2024. 

 

 

• Er staat een relatief hoog saldo Debiteuren open, maar hierover zijn geen zorgen. Er is op dit moment geen 

achterstallige contributie. Het saldo bestaat uit 1 termijn Muziekvereniging, 1 sponsor en de subsidie 

Gemeente Zoetermeer Geuzendag. Alle 3 de posten zijn ondertussen ontvangen. 

 
• Algemene reserve neemt toe met het resultaat 2024 (8.494 euro). 

 
• Crediteuren bestaat volledig uit de trainersvergoeding 2e halfjaar 2024. Deze drukt op 2023, maar is pas op 

29 Januari 2025 betaald aan de trainers. 

 

• Kruisposten bestaan uit Nog te betalen bedragen en vooruitbetaalde/ontvangen bedragen. Deels nog uit 

een subsidie bedrag van de Gemeente Zoetermeer welke mogelijk nog zal worden teruggevorderd. (Corona 

editie Geuzenloop 2021) en nog wat zaken waar een rekening voor wordt verwacht. Ook zit hier de 2500 

van de Gemeente Zoetermeer bij (die aan de andere kant als debiteur openstaat). Dit betreft namelijk 

subside Geuzendag 2025.  

 

Gezamenlijk Resultaat Eswaz en RRZ 
 

Zoals al eerder aangegeven gaat de vereniging RRZ niet met de Stichting Eswaz fuseren. Vooral vanuit 
kostenoogpunt is dit niet verstandig.  

Zoals op de najaars ALV al werd aangekondigd heeft een groot deel van het bestuur van de Eswaz te 

kennen gegeven te willen stoppen met het bestuurswerk. Daarbij heeft het dagelijks bestuur van de 
vereniging RRZ te kennen gegeven dat ze dan tevens bestuurslid willen worden van de Stichting. 

Ondertussen is dit grotendeels geëffectueerd. 

Er zijn heel veel raakvlakken tussen de stichting enerzijds en de vereniging anderzijds. Ook zijn het 

communicerende vaten: als het slecht gaat met de vereniging, zal het ook slechter gaan met de stichting 

en andersom. Met als meest in het oog springend natuurlijk het ledental. 
Meer leden betekent meer inkomsten voor de vereniging, maar ook meer baromzet wat weer goed is voor 

de stichting. 
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Als we RRZ in hoofdlijnen pakken, Begroting 2024 vs Werkelijk 2024 zien we dit 

 

 
 

Voor de stichting zien we dit resultaat 

 
 

RRZ heeft dus in 2024 een positief resultaat van 8.495 euro en Eswaz een positief resultaat van 11.425  
euro. 

 

Hierbij zijn 2 posten overlappend: 
1) De Huur die RRZ betaalt aan de Eswaz (in 2024 43.825 euro), zijn kosten voor RRZ maar een opbrengst 

voor de Eswaz.  

2) Rente lening. Vanaf juni 2023 betaalt Eswaz rente aan de RRZ voor de lening die is verstrekt. Dit zijn dus 
opbrengsten voor RRZ maar kosten voor de Eswaz. 
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Het eindbeeld ziet er dan als volgt uit: 

Dit zou het beeld zijn alsof de vereniging en de stichting samen één vereniging zouden zijn en dus één 
jaarrekening zouden uitbrengen en waarbij dus de gebruiksvergoeding en de rente per saldo 0 zijn. 

 

 
 

Een gezamenlijk positief resultaat van bijna 20.000 euro klinkt heel mooi. Echter we moeten er rekening 

mee houden dat er enkele forse investeringen aankomen. Zowel de douche als verwarmingsinstallatie is 
aan vervanging toe. 

 

 


